
Referat af skolebestyrelsesmøde i Sindal – 7. november kl. 17.30-20.00 

Mødeleder: Anette. Øvrige deltagere: Pernille, Magnus (8.b) og Emil (9.em) Pernille Afbud: Pia, Anders. Fraværende:  

 Emne  Hvem Hvad skal vi udrette?  

 

Forbe-

redelse 

Proces Tid Referat 

0 Julefrokost fra 

Martin Kok 

 Vi hygger og spiser julefrokost 

fra kl. 17.30-ca. 18.30 

  60 Fin mad😊 

1 Generelle 

orienteringer  

Lars - Kursus 

meddelelsesbog 

- Evt. andre 

orienteringer 

  15 D. 30. november blev der afholdt kursus for lærerne i 

skolecentret omkring den nye meddelelsesbog. Fokus var på 

hvad formålet er og hvad vejledningen fra ministeriet siger. 

Senere inddrages personalet i, hvordan vi griber opgaven an. 

2022-23 er et ”øveår”. Vi skal være klar med tydelige 

forventninger forud for skoleåret 2023-24. MED-udvalg og 

skolebestyrelse inddrages også på den anden side af nytår.  

Lars orienterede kort om kommende strukturanalyse på skole- 

og dagtilbudsområdet samt om igangværende analyse af bl.a. 

administrative funktioner på forvaltningen. 

Jacob Jensen er udpeget som den kommende fælles teknisk 

serviceleder i SCH og Sindal. Han tiltræder allerede 1. januar, 

da der er indgået aftale om omplacering af den hidtidige 

tekniske serviceleder i SCH.  

Pernille overtager til juli 23 opgaven som fælles administrativ 

leder for begge distrikter.  

2 Budget 23  Lars og Pernille præsenterer 

de foreløbige overvejelser 

ifht. udmøntningen af budget 

23. Skolebestyrelsen kommer 

med input til den videre 

proces. 

  45 Lars og Pernille fremlagde det foreløbige interne budget. I alt 
viser det, at hvis vi ikke foretager personaletilpasninger, vil i 
løbet af 2023 både bruge vores forventede overskud på ca. 1,7 
mio. kr. fra 2022 samt generere et underskud derudover på ca. 
1,5 mio. kr. Det viser, at der er behov for 
personaletilpasninger. 
 
Det er endnu ikke afklaret, hvor mange stillinger, der forventes 

at bliver reduceret med – men det er ledelsens forventning, at 

det ender på mellem 2 og 4 stillinger. 



 

3 Temamøde om 

overgange 
 Bestyrelsen kommer med 

input til, hvad de gerne vil 

høre noget om til et senere 

temamøde vedr. overgange, 

hvor nogle af skole-/SFO 

lederne deltager (18. januar). 

  20 Bestyrelsen har tidligere spurgt ind til, hvordan vi arbejder 

med overgangene i elevernes skoleliv. Derfor lægges der op til, 

at bestyrelsen får en række kort oplæg på næste 

skolebestyrelsesmøde d. 18. januar. Her deltager nogle af 

skole/SFO-lederne også.  

Bestyrelsen drøftede indledningsvist den forskel, der kan være 

på, hvordan både børn og forældre er rustede til at håndtere 

de forskellige overgange.  

Lars spurgte ind til, om der var nogle af overgangene, der 

skulle lægges særlig vægt på til temamødet i januar. Det kom 

der ikke et entydigt bud på. Derfor planlægger Lars med, at vi 

få præsenteret vores nuværende praksis i forhold til følgende 

overgange: 

➢ Fra børnehave til 0. klasse 

➢ Fra 0. til 1. klasse 

➢ Fra fase 1 til 2 

➢ Fra fase 2 til 3 

➢ Overgangen fra folkeskolen til videre uddannelse 

 

4 Evt.     10 Intet 


